



Referat af bestyrelsesmøde 2023-05

31. maj 2023 – TEAMS MØDE

ONLINE – MØDESTART 18:30

Deltagere; Jesper R, Carl, Jens, Pia, Peter, Gitte, Jesper A, Tobias, Lukas

Afbud: ingen

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden godkendt

2. Godkendelse af referat bestyrelsesmøde 2023-04

Referat godkendt

3. Status fra bestyrelsen med kort orientering fra de enkelte udvalg.

Kontaktpersonerne i Bestyrelsen kontakter de enkelte udvalg før bestyrelsesmøde

Jesper: Klubber, CMAS, DIF, EUF, Appeludvalg, Sportsdykkeren, Kommunikation

- Deltaget i WM Kuwait. Var inviteret af arrangøren. Fine resultater og et godt arrangement med de udfordringer der nu er når et nyt forbund arrangerer et stort WM.
- Møde med regnskab og administration. De har godt fat i opgaverne og der er plads til flere opgaver. Forslag om at ændre lidt i webshop og lagerstyring samt revidere kontoplan. Vi ser frem til deres oplæg. Der er lidt udfordringer med nogle varer der er i restordre i butikken – hvor er de købt osv. Men der arbejdes hårdt på at få bestilt hjem så alle kan få deres varer.
- UV-Rugby og WM der er lidt udfordringer med stævnet og arrangøren. Der skal betale slidt ekstra til stævnet. Der er ingen dommere fra DK. Arrangøren havde "glemt" at indregne dem også så det ville være op til de enkelte lande at betale fly mm. for dommere. Der sendes informationer ud som ikke går til alle holdene osv. Udgifter til hotel er steget meget men vores atleter har fået lidt flere sponsorer Udvalget så de får det til at fungere.
- Pia og jeg har deltaget i DIFs årsmøde. Der skete ikke det helt store. Der er fortsat meget snak om diversitet og begrebet bliver bredere nu så det ikke bare omhandler kønsfordeling. Ny Grønt forbund ordning – desværre ikke en ordning vi lige kan se os i mere. Vores kandidat til DIF bestyrelse blev desværre ikke valgt ind.
- Udvikling af bestyrelsen – men der har i jo alle været med. Spændende forløb og håber vi alle får noget ud af det så vi kan blive stærkere som bestyrelse.
- Ungdomsudvalget – de kæmper lidt med tilmeldinger til sommerlejr. Har igen i år sagt, at de kan afholde arrangementet så længe de mener det giver mening for deltagere og hjælpere. Selvfølgelig også at det økonomisk hænger sammen.
- Kontakt med redaktionen om næste blad. Vi skal huske hele tiden at nævne for vores udvalg at de skal levere materiale

- Forberede udvalgs møde med alle i nær fremtid sammen med Nicolai og Jens

Carl: Teknisk udvalg, IT-system

Nicolai, Søren og Carl har haft udviklingsmøder i forhold til udvikling af Teknisk Udvalg.

Nicolai har faciliteret møderne og sikret fremgang i forhold til udvikling af Teknisk Udvalg samt rekruttering af nye medlemmer i forhold til det der skal udvikles inden for dykning og TU område.

Vi ser også på hvilke TU opgaver, som kan løses i den nye administration.

Status på IT: Se pkt. 5.4

Jens: Økonomi, Matr. udvalg, Biologiudvalg

- Økonomi:

Er i gang med omlægning af forsikringer så der kun er et selskab (+ Baltic Finans der har vores overordnede dykkerforsikring).

Arbejder med at opsætte afrapportering for økonomi og status.

Arbejder med IKC om at opsætte en ny kontoplan format, der giver en øget gennemsigtighed i udgifter både for udvalg og på tværs af udvalg.

Arbejdet med at opsætte et beslutnings forslag til skoleaftale (hjælp til TU).

- Biologi:

Møde med udvalgets omkring betaling af kurser og certifikater, samt helbredserklæring.

Der arbejdes desuden med at opsætte krav og regler til instruktør uddannelser.

- Materiale udvalget: Intet nyt

Pia: Ungdomsudvalg, Dykker udvalg, Arkæologi udvalg

Siden sidst

- Deltaget i møde med DIF
- Opgave vedr. transkønnede atleter, forventes klar til næste møde.

Arkæologi udvalg

Løbende dialog med Arkæologisk udvalg; der er ansat medarbejdere på museerne, som ønsker samarbejde med amatørdykkere.

Museum Sønderjylland ønsker at få kontakt med sportsdykkerne og man vil forsøge at afholde en Marinarkæologisk dag i Sønderjylland (forventet 27. august 2023 mellem 9-16).

I første omgang vil det blive afholdt på Årø / Årøsund Haderslev og Langeland museerne vil være værter. Arrangementet tilbydes 30 dykker (ma 60 deltager) og det forventes at være gratis.

Forberedes: AU vil prøve opstille et projekt, herunder stå for forplejning og eventuelt låne udstyr fra materieludvalg. Der søges fonde om sponsorater til projektet.

Gitte: UV-Rugbyudvalg og Finnesvømmerudvalg

- Dansk mester 2023 i uv-rugby blev Flipper for herre og for damer blev det Aqua-kvik

Jesper A: Fridykker udvalg

- Arbejder med struktur omkring udvalgs arbejdet

Peter D.: UV Jagt, Foto, Butik

- Arbejdet med Foto udvalget omkring generations skifte
 - UV Jagt har haft arrangeret Øresunds Cup
- Arbejdet med strategi for udvalget ind i 2024

Foto

Siden sidst: Indsendelseskonkurrence fra 1. maj havde en enkelt deltager.

Jeg har mailet med Søren omkring muligheden for udvikling af udvalget.

Til næste møde: Jeg snakker med udvalget om deres kommende handlingsplan for at få mere af DSF's strategi med i og især fokus på udvikling af udvalget så der kommer flere udvalgsmedlemmer.

UV-Jagt

Siden sidst: Øresunds Cup afholdt. Konkurrenten rykket til søndag pga vejret. Det gav en række afbud, men konkurrencen blev afholdt. Færre fangster end sidste år.

Pointjagt sæsonen er gået i gang i alle 3 kredse.

Interesse fra udvalget i spørgsmålet omkring transkønnet deltagere til konkurrencer.

Til næste møde: DM I Skagen første weekend i juni.

Jeg snakker med udvalget om deres kommende handlingsplan for at få mere af DSF's strategi med i.

Nicolai:

- Opdatering på Tailor

4. Økonomiske beslutninger

4.1. Regnskab

Regnskab ikke modtaget fra IKC.

4.2 Ompostering af Fridyk

Ompostering godkendt

Ansvar: Jesper A

5. Forslag

5.1. Udvalg ændringer (JR ingen bilag)

Udenfor referat

5.3. Opfølgning på opgaver bestyrelsesmedlemmer

Udenfor referat

5.4. Status medlemsystem (Carl ingen bilag)

Status er - at den nye version af Tailor er implementeret som blandt andet giver mulighed for differentierede priser på events og kurser. Det har været et valg hvilke rettelser der skulle udføres pga.

Økonomi. Information til medlemmerne om det nye muligheder sendes ud på DSF hjemmeside og meddelelser i Tailor.

Carl/Nicolai; Der forberedes med at får en opdatering mere vedr. kursus afholdelse

5.5 DSF Skoleaftale jf. bilag

Skoleaftale er vedtaget jf. bilag.

Ansvar: Jens N

6. Eventuelt

-

Næste Møde: 8. august Teams bestyrelsesmøde kl. 18.30

Referent: JNN